

透過閱讀及導讀、思考、討論和分享,鼓勵青少年持續閱讀、 學習成長,以及關懷社區。

To promote sustainable reading among youths. Encourage them to become life-long readers, facilitate personal growth and care for the community through guided reading, critical thinking, sharing and discussion.

BENTEST Activities

• 定期舉行聚會,通過廣泛閱讀不同題材及輕鬆討論,讓會員 從分享閱讀心得的過程中建立閱讀興趣。閱讀材料可包括紙 本或電子版的書籍 關主題的資料。

Regular meetings will be arranged. It aims to elevate members' reading interest in the course of extensive reading on different topics, discussion and sharing. Reading materials may include printed or electronic versions of books, chapters or excerpts of books, newspapers, periodical articles, multimedia materials or selected articles on the related topics.

● 特設「網上討論區」,鼓勵會員及導師透過互聯網討論、分享 及交流意見,加強彼此的溝通和聯繫。

Members and facilitators are encouraged to join the "Web Discussion Forum" to share their views in order to strengthen the connection and communication.

除定期聚會外,圖書館亦會為會員舉辦「與作家會面」活動, 讓會員有機會近距離接觸本地作家/創作人,分享他們的閱讀 及創作經驗。

In addition to regular meetings, "Meet-the-Authors" sessions will be arranged for members to get in touch with local authors or artists and exchange experiences in reading and creative writing.

就讀小四至中六的青少年,並已成為香港公共圖書館的登記 讀者。

Children and Youth from primary 4 to secondary 6 who are registered readers of the Hong Kong Public Libraries.



● 每個讀書會名額為15-30人。 About 15-30 members per reading club.

● 會員須出席4-6次聚會(視乎個別讀書會規定),每次聚會約 1小時至1小時30分鐘。如出席率達75%,可獲頒證書。

Members are required to attend 4-6 meetings (depending on the requirement of individual reading club), each at 1 hour to 1.5 hours. A certificate will be awarded to member who achieves an attendance rate of 75%.

八成的會員配額將透過學校提名;兩成將在圖書館內公開招 募。參加表格可向舉行活動的圖書館索取。如申請參加人數 超出名額,將以公開抽籤決定。

School nomination will be allotted 80% of the members' quota, while the remaining will be recruited through individual public libraries. Application forms are available at the libraries which hold the reading clubs. Members will be selected by drawing lots if the applications exceed the quota.

查詢 Enquiry: 2921 2660

詳情請瀏覽 For details, please browse: www.hkpl.gov.hk/trc



組別 Category

語言 Language

聚會日期 Date of Meeting

主題 Topic

小五至中二 Primary 5 - Secondary 2

英語 English 02/07/2022 (Sat) 09/07/2022 (Sat) 16/07/2022 (Sat) 23/07/2022 (Sat)

11:00 a.m. -12:30 p.m.

Culture in Germany Culture in Japan Culture in Italy Culture in England

報名表格可向三樓櫃檯職員索取 To apply, please fill in an application form available at 3/F counter 截止報名日期:2022年6月23日* Application deadline: 23 June 2022*

*如申請人數超出所限,抽籤將於2022年6月24日下午2時30分於大會堂高座二樓兒童圖書館進行。

* Should the number of applications exceed the quota, members will be selected by a drawing lots to be held on 24 June 2022 at 2/F Children's Library in City Hall High Block Library at 2:30 pm.











